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 zخبر و مصاحبه

سسما

همچنان بدون ویزا

سسما، مربی بدنساز استقلال همچنان به ایران بازنگشته و روشن نیست 
چــه زمــان به تمرینات اســتقلال اضافه می شــود. مربی بدنســاز اســتقلال 
از زمانــی کــه ایــران را تــرک کــرد، تــا امــروز بازنگشــته و باشــگاه اســتقلال 
نتوانســته اقدامــی در راســتای اخــذ ویــزای کار برای این مربــی انجام دهد. 
اینکه اســتقلال به مانند پیش از فصل هفته ها بدون مربی بدنســاز شــده 

از جملــه اتفاقات عجیب باشــگاه محســوب می شــود.

آرمان رمضانی

تلاش برای ماندن

دربازی تدارکاتی با ملوان آرمان رمضانی زننده تک گل استقلال بود. گلزنی 
رمضانی در بازی تدارکاتی اســتقلال اگر به بازی های رســمی کشــیده شــود 

دغدغه هــای جــواد نکونام در خط حمله کاهش خواهد یافت.
 رمضانــی فصــل پیــش عملکــرد مطلوبــی نداشــت و از ســرناچاری مربیــان 
اســتقلال او را نگــه داشــتند. رمضانــی بــرای محکم کــردن جایگاهش باید 

تــلاش کند.

استقلال

پنجره باز شد

فرشــید ســمیعی، عضــو هیأت مدیره باشــگاه اســتقلال اعلام کــرده پنجره 
نقل و انتقالاتی اســتقلال باز خواهد شــد. این خبر بعد از واریز حق رشــید 
محبی و قایدی به حســاب فدراســیون فوتبال مورد تأیید قرار گرفته است. 
بــا بازگشــایی پنجــره نقــل وانتقــالات باشــگاه اســتقلال باید منتظــر حضور 
بلانکــو در ترکیــب آبی هــا باشــیم. شــاید از همیــن بــازی با مس رفســنجان 

ایــن بازیکــن را در ترکیــب ببینیم.

عالمی: هیأت مدیره 
استقلال تغییر 

می کند
لمــی آشــتی میــان  یمــان عا ا
نکونــام و خطیــر را تأییــد کــرده 

ســت.  ا
پیشکســوت اســتقلال دربــاره 
ایــن موضــوع گفتــه: »بعــد از 
جلســه مــا، خطیــر و نکونــام 
یکــی، دو ســاعتی نیــز بــا هــم 
صحبــت کردنــد تــا مشــکلات را 

برطــرف کننــد.
 مدیرعامــل باشــگاه هــم بعــد 
از جلســه اعــلام کــرد همــه چیــز 
ــار هــم  حــل شــده و همــه در کن
هســتیم. در کل ســوءتفاهماتی 
بــه وجــود آمــده بــود. ایــن دو 
کمــی از هــم دور شــده بودنــد 
کــه خداراشــکر ایــن مســائل 
رفــع شــد و هیــچ مشــکل خاصی 

 » نیســت.
عالمــی از تغییراتــی در هیــأت 
مدیــره پرده بــرداری کــرده: 
»فکــر می کنــم در هیــأت مدیــره 
تــی  یــد تغییرا باشــگاه هــم با
ایجــاد شــود. بایــد بــه خطیــر هــم 

کمــک شــود.
 ایــن هیــأت مدیــره آنطــور کــه 
بایــد بــه خطیــر کمــک نمی کنــد. 
هیــأت مدیــره بایــد برنامه ریــزی 
دقیقــی داشــته باشــد. امیدوارم 
نفراتــی کــه قابلیت هــای ویــژه ای 
دارند به هیأت مدیره اســتقلال 

بیاینــد و کمــک کننــد.«
 

 احتمال 
جدایی خانی

یکــی از احتمالاتــی کــه دربــاره 
تغییــرات در هیــأت مدیــره 
ه  د ا د ل  ســتقلا ا ه  شــگا با
می شــود، جدایــی خانــی اســت. 
یــره  مد ت  هیــأ عضــو  یــن  ا
ــه تازگــی در  باشــگاه اســتقلال ب
ایــن مســند قــرار گرفتــه و جــزو 
مدیران جدیدالورود به باشــگاه 
اســتقلال محســوب می شود اما 
احتمــال دارد او بعــد از تجربــه 
کوتاهــی از حضــور در هیــأت 
مدیره باشــگاه اســتقلال از بدنه 

مدیریتــی جــدا شــود.
 

نکونام نگران 
ترمیم چمن

چمــن کمــپ ناصــر حجــازی بــا 
رســیدن فصــل ســرما شــرایط 
چنــدان مناســبی نــدارد و نیــاز 

ــه ســرعت ترمیــم  اســت ب
شــود.  

ســتا  را همیــن  ر  د
صحبتــی هــم میــان 

ســرمربی و 
مدیریــت 
ه  شــگا با
اســتقلال 

انجــام شــده 
تا به ســرعت 

کمــپ اوضــاع 
بهتــری پیــدا کنــد. 

لبتــه در زمــان مدیریــت  ا
آجورلــو اقداماتــی بــرای بهبــود 
چمــن  کیفیــت  ع  ضــا و ا
ــه  ورزشــگاه انجــام شــد امــا ب
دلیــل اســتفاده زیــاد از زمیــن 
تمریــن بــا رســیدن فصــل 
ســرما دوبــاره کیفیــت پایین 

آمــده اســت. 
کــه در  نــی  زما م  نــا نکو
اســتقلال ســمت گرفــت 
دربــاره لــزوم داشــتن یــک 
زمیــن تمریــن جایگزیــن بــه 
باشــگاه تذکراتــی داده بود 
ــل مشــکلات  ــه دلی امــا ب
زمیــن  میــن  تأ لــی  ما
چمــن جدیــد میســر 
نشــد.  بــا ایــن حــال 
قــرار اســت فعــلاً زمیــن 
کمــپ حجــازی ترمیــم 
شــود تــا دســت کــم 

بــت  با ل  ســتقلا ا
تمریــن روی ایــن 
مشــکلی  زمیــن 
نداشــته باشــد.

 

جلســه آتش بس مدیرعامل و ســرمربی 
اســتقلال بــه حضــور در خانــه کشــتی 
ختــم نشــد. از فــردای روزی کــه خبــر 
ــر  ــر و نکــو توســط دبی ــان خطی آشــتی کن
منتشــر شــد اهالــی فوتبــال انگشــت 
انتقــاد را ســمت پیشکســوتان اســتقلال 
ــا حضــور آنهــا  ــد کــه چطــور ب نشــانه رفتن
شــخصی خــارج از گــود فوتبــال وارد 
ماجــرای قهــر اســتقلالی ها شــده و ایــن 
دو نفــر را آشــتی داده اســت در حالــی کــه 
بــه نظــر نمی رســید کــه آشــتی صــورت 
گرفته باشــد و شــواهد امر نشــان می داد 
کــه نکــو و خطیــر در حضــور دبیــر بــه 
صــورت ســمبلیک آشــتی کرده انــد، بــه 
همیــن دلیــل و بعــد از نشســت چنــدی از 
پیشکســوتان بــا وزیــر ورزش تصمیــم بــر 
ــن شــد کــه خــود اســتقلالی ها دســت  ای
بــه کار شــده و مدیرعامــل و ســرمربی 
اســتقلال را رودررو کننــد. ســرانجام 

یــن اتفــاق یکشــنبه شــب افتــاد و  ا
چنــد تــن از پیشکســوتان اســتقلال 
ســرانجام توانســتند نکــو و خطیــر را در 
کنــار هــم نشــانده و حرف هــای طرفیــن 
را بشــنوند و بــه قولــی ســوء تفاهمات 
برطــرف شــود)البته اگــر ریشــه ای برطرف 
شــده باشــد( بــه نظــر می رســد فعــلاً 
در بیــن اســتقلالی ها حتــی بــه ظاهــر 
آتــش بــس اعــلام شــده اســت. امــا در 
نشســت یکشــنبه شــب موضــوع مهمــی 
در خصــوص مدیــران اســتقلال مطــرح 
شــد کــه حائــز اهمیــت اســت. درجلســه 
نــام،  بــا خطیــر و نکو پیشکســوتان 
پیشکســوتان درخواســتی مبنــی بــر 
افزایــش اعضــای هیــأت مدیره اســتقلال 
داشــتند. بعــد از تمریــن عصــر یکشــنبه 
اســتقلال در محــل کمــپ ناصــر حجــازی 
برخــی پیشکســوتان باشــگاه از جملــه 
حســن روشــن، ایمــان عالمــی، شــاهرخ 
بیانــی جلســه ای را بــا علــی خطیــر و جــواد 
نکونــام برگــزار کردنــد و باعــث شــدند 
مدیرعامل و ســرمربی اســتقلال بی پرده 
صحبت هــای خــود را مطــرح کننــد و 

ســوءتفاهم ها برطــرف شــود. در بخشــی 
از جلســه موضوعــات مالــی باشــگاه 
ــار دیگــر وســط کشــیده شــد  اســتقلال ب
و پیشکســوتان خواهــان آن شــدند تــا 
علــی خطیــر و همکارانــش تمــام تــلاش 
خــود را بــرای تأمیــن منابــع مالــی تــا حــل 

مشــکلات بــه کار بگیرنــد.
 پیشکســوتان حاضر در جلســه همچنین 
ــه تعــداد اعضــای  ــا ب خواهــان آن شــدند ت
هیــأت مدیــره باشــگاه اســتقلال اضافــه 
شــود. در حــال حاضــر علــی خطیــر، مهــدی 
افضلــی، مهــدی حیــدرزاده، فرشــید 
ســمیعی و علیرضــا خانــی 5 عضــو هیــأت 
مدیره استقلال هستند که پیشکسوتان 
باشــگاه در راســتای حــل مشــکلات مالــی 
بــه دنبــال اضافــه شــدن دو عضــو دیگــر 
شــده اند. بــر اســاس اعــلام شــاهرخ بیانــی 
پیشکســوت اســتقلال قــرار بــر ایــن اســت 
آنهــا پیشــنهاد افزایــش تعــداد اعضــای 
هیــأت مدیــره ایــن باشــگاه را بــه کیومــرث 
هاشــمی وزیــر ورزش اعــلام کننــد تــا او 
اقدامــات لازم را درایــن بــاره صورت بدهد.

 ایــن احتمــال وجــود دارد کــه تعــداد 

اعضای هیأت مدیره اســتقلال به هفت 
نفــر و یــا نــه نفــر نیــز افزایــش یابــد و افــراد 
جدیــد بنــا بــه خواســته پیشکســوتان 
ــد طــوری انتخــاب شــوند کــه بتواننــد  بای
اوضــاع و احــوال اقتصــادی اســتقلال را 
ســرو ســامان بخشــند. اســتقلال طــی 
ســال های اخیــر بیشــترین لطمــه را بــه 
خاطــر مشــکلات مالــی خــورده اســت. 
حذف از آســیا، بســته شــدن پنجره نقل و 
انتقــالات و بی توجهــی بــه لیســت نکونــام 
همــه و همــه نشــأت گرفتــه از وضعیــت 
ــوده اســت. اســتقلال  ــی ب نامناســب مال
تــا بــه ایــن لحظــه رقــم قابــل توجهــی نیــز 
بدهــکار اســت و اخیــراً بــا شــکایت ســیلوا 
زنــگ خطــر بــرای باشــگاه اســتقلال بــه 
صــدا درآمــده اســت. بیشــترین مشــکلی 
کــه ایــن روزهــا دغدغــه خطیــر شــده 
مشــکل مالی اســت و قطعاً برای انتخاب 
ــره بایــد  صندلی هــای بعــدی هیــأت مدی
افــرادی بــه اتــاق فکــر اســتقلال اضافــه 
شــوند کــه بتواننــد پــول خوبــی بــه باشــگاه 
تزریــق کننــد. تــا اینجــای کار بعــد از 
نشســت پیشکســوتان اســتقلال بــا 

مدیرعامــل و ســرمربی اســتقلال ایــن 
خروجــی بیــرون آمــد کــه پیشکســوتان 
خواهــان اضافــه شــدن اعضــای جدیــد 
هیــأت مدیــره شــده اند. از ایــن بــه بعــد 
بایــد دیــد وزارت ورزش چــه افــرادی را 
بــه باشــگاه اســتقلال معرفــی می کنــد. 
نکتــه ای کــه در خصــوص هیــأت مدیــره 
اســتقلال حائــز اهمیــت اســت اینکــه 
تاکنــون اعضــای آن در اتفاقــات اخیــر 
منفعــل عمــل کــرده و هیــچ راهــکاری 
برای حل مشکلات نداشته اند. انتخاب 
عضوهــای جدیــد می تواند در سرنوشــت 
ــر بســزایی داشــته باشــد.  اســتقلال تأثی
شــاید افــراد فوتبالــی هــم بتواننــد بــه 
ایــن باشــگاه کمــک زیــادی کننــد. پیــش 
از ایــن گفتــه شــد هــادی طباطبایــی و 
ســتارهمدانی دو گزینــه بــرای اضافــه 
ــه اعضــای قدیمــی هســتند امــا  شــدن ب
ایــن دو نفــر هرگونــه مذاکــره مســتقیمی 
بــا مســئولان بــرای قبــول ایــن پســت را 
ــد در نهایــت  ــد دی ــد. بای کامــلاً رد کرده ان
انتخــاب وزارت ورزش چــه اشــخاصی 

خواهنــد بــود.

نارضایتی پیشکسوتان از عملکرد هیأت مدیره

لطفاً پولدارها را بیاورید

سیدحسین حسینی بعد از بازگشت 
از بازی های آسیایی هانگژو در انتظار 
بازگشت به قفس توری استقلال 
و که دوست داشت در  است. ا
بازی های آسیایی یک جوان به جایش 
در چهارچوب دروازه ایران قرار بگیرد، 
حالا با تجربه تلخ حذف از بازی های 
آسیایی باید خودش را از لحاظ ذهنی 
آماده و مهیای حضور در ترکیب تیم 

المپیک ایران کند.
 

بازی های آسیایی سرانجام 
با حذف ایران تمام شد. چه 

احساسی داری؟
خیلی ناراحتم. واقعاً حق ایران باخت 

نبود. هنگ کنگ 90 دقیقه مقابل ما 
دفاع کرد. توپ های ما گل نشد و یک 
موقعیت درست کردند و بازی را بردند. 
کمی آنها را در بخش هجومی دست کم 

گرفتیم که نتیجه همین شد.
ظاهراً از وضعیتی که برای 

تیم های این رده وجود دارد، 
راضی نیستی.

چیزهایی که دیدم نشان می دهد 
توجه آنچنانی به فوتبال پایه نمی شود. 
باید به این رده سنتی خیلی توجه 
کنیم. فوتبال در بخش پایه نیازمند 
توجه و برنامه ریزی دقیق است و این 
طور نمی شود به آینده امیدوار بود. 
باید کار کنیم تا نسل های تازه برای 

فوتبال ایران ساخته شوند. امیدوارم 
مسئولان به فوتبال پایه بیشتر توجه 
کنند چون حقیقتاً نیازمند توجه بیشتر 

هستند.
قبل از مسابقات گفته بودی 

که دوست  داری یک دروازه بان 
جوان به جای تو در این تورنمنت 

بازی کند.
همین طور است. واقعاً اعتقاد داشتم 
باید یک بازیکن جوان به جای من به 
هانگژو برود اما نظر مسئولان این بود 
تا یکی از سهمیه های تیم بزرگسال با 
نام من پر شود. من هم همیشه سعی 
کردم با همه وجودم در خدمت فوتبال 
ملی باشم. به من امر شد که به این 

مسابقات بروم و من هم رفتم. اما 
حقیقت همان بود که قبلاً هم گفتم. 
دوست داشتم یک جوان فرصت بازی 
در بازی های آسیایی را به دست آورد.

با این تجربه تلخ حالا باید از 
دروازه استقلال محافظت کنی. 

شرایط را چه طور می بینی؟
فوتبال همین است و از حالا باید 
آماده بازی در استقلال باشم. این 
تورنمنت هم تمام شد و باید با قدرت 
به فکر بازی در تیم باشگاهی باشیم. 
خوشبختانه در روزهای اخیر اتفاقات 
خوبی در باشگاه رخ داده است. آشتی 
آقای نکونام و آقای خطیر به ایجاد یک 
فضای امیدوارکننده در باشگاه کمک 

خواهد کرد. ما به چنین فضایی نیاز 
داشتیم. اعتقاد دارم اگر آرامش حاکم 
باشد استقلال با جواد نکونام جام 
می گیرد. امیدوارم مشکلی به وجود 
نیاید تا بازیکنان در آرامش به موفقیت 

در تیم فکر کنند.
مبالغی هم به حساب بازیکنان 

واریز شد.
خیلی از این جهت عقب هستیم. 40 
تا 50 درصد از حقوق فصل پیش باقی 
مانده است. هرچه به بازیکنان برسند 
آنها با روحیه بهتری در مسابقات 
حاضر می شوند. امیدوارم شاهد 
بهبود اوضاع باشیم و شرایط مالی 

تغییر کند.

با نکونام جام می گیریم 

حسینی: دوست داشتم یک جوان به جایم در هانگژو بازی کند

 zمصاحبه

مهدیه دریابیگی
خبر نگار
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